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Z Á P I S N I C A 

z 9. rokovania Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Juh  konaného dňa 25.10.2023 v zasadačke Miestneho úradu MČ 

Košice – Juh na Smetanovej ul. č. 4, Košice so začiatkom 

o 16.00 hod. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie, schválenie programu zasadnutia 

___________________________________________________________________________ 

p. Anna Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh (ďalej len „starostka“): Otváram 9. 

rokovanie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh, ktoré bolo podľa ustanovenia 

§ 13 ods. 1 a § 13 ods. 4 písm. a) zákona Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 15 ods. 2 písm. a) zákona Slovenskej národnej 

rady číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov riadne a včas zvolané. Na 

dnešnom rokovaní Vás všetkých srdečne vítam. Svoju neúčasť na dnešnom rokovaní vopred 

ospravedlnila pani poslankyňa Silvia Mackaničová.  Prv ako začneme rokovať žiadam vás, aby 

ste sa prezentovali zasunutím identifikačnej karty do otvoru hlasovacej jednotky a stlačením 

ľubovoľného tlačidla a tým potvrdili svoju prítomnosť. Konštatujem, že v tejto chvíli je podľa 

prezentácie na rokovaní 11 prítomných poslancov, takže miestneho zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. Vážené poslankyne, vážení poslanci, za zapisovateľku z dnešného rokovania určujem 

zamestnankyňu Mestskej časti Košice-Juh pani Mgr. Marcelu Zeleňákovú. Za overovateľov 

zápisnice určujem poslancov pána poslanca Múdreho a pána poslanca Blanára. Do návrhovej 

komisie, ktorá prednesie návrhy uznesení z dnešného rokovania navrhujem zvoliť poslancov - za 

predsedu pána poslanca Sušilu, za členov pána poslanca Nagy-a a pani poslankyňu Lévyovú. Má 

niekto iné návrhy ? Ak nie, dávam hlasovať kto je za, aby členmi návrhovej komisie boli 

navrhnutí poslanci. Nech sa páči hlasujte.  

Číslo hlasovania: 1 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

a schválenie programu zasadnutia 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: „Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.  Vážené 

poslankyne, vážení poslanci. Návrh dnešného programu rokovania je uvedený v poznámke, ktorá 

Vám bola elektronicky zaslaná spolu s informáciou o tom, že materiály na rokovanie miestneho 

zastupiteľstva k jednotlivým bodom sú zverejnené na elektronickom úložisko vytvorenom pre 

poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh. Teraz žiadam návrhovú komisiu 

o prednesenie návrhu na uznesenie k programu dnešného zasadnutia miestneho zastupiteľstva 
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podľa programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle mestskej časti, teda 

podľa pozvánky. Nech sa páči prednesenie návrhu návrhovou komisiou.“ 

1. Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

2. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice – Juh                            a 

s majetkom zvereným do  správy Mestskej časti Košice - Juh  

3. Návrh na prenájom nebytových priestorov v budove Spoločensko-relaxačného centra, 

Milosrdenstva 4, Košice pre občianske združenie Macocha o.z. z  dôvodu hodného 

osobitného zreteľa 

4. Návrh na odvolanie a zvolenie člena Miestnej rady Mestskej časti  Košice-Juh 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje body zverejneného programu 9. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 2 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

a schválenie programu zasadnutia 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: „Za 11, proti 0, zdržalo sa 0. V súvislosti s dnešným programom si vás dovoľujeme 

informovať, že dnes bolo Mestskej časti Košice-Juh doručené oznámenie pána poslanca Viliama 

Knapa o vzdaní sa členstva v rade starostu Mestskej časti Košice-Juh. Tu by som chcela upozorniť, 

že nie je to rada starostu, ale je to miestna rada, aby sme to zobrali na vedomie túto informáciu. 

Ďalej sa chcem opýtať, či má nikto z poslancov návrh na zmenu alebo doplnenie programu ? 

Pokiaľ áno, poslanec musí ústne a písomne predložiť tento návrh návrhovej komisii, tak nech sa 

páči. Nech sa páči pani poslankyňa Ivančová." 

 p. Ivančová, poslankyňa MZ: "Dobrý deň, ja by som chcela zmenu, alebo teda doplnenie 

programu ku bodu číslo 4 bod číslo 4.1 a bude to Návrh na úpravu Programového rozpočtu 

Mestskej časti Košice-Juh v roku 2023. Ako predsedníčka sociálnej komisie máme tu jeden návrh 

na úpravu rozpočtu."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne. Týmto dávam hlasovať o tomto bode, či súhlasíme s tým, aby 

tento návrh bol zaradený do rokovania. Poprosím návrhovú komisiu."  
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Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje doplnenie bodu číslo 4.1 v znení Návrh na úpravu Programového rozpočtu 

Mestskej časti Košice-Juh v roku 2023 do programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva. " 

starostka: "Nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 3 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

a schválenie programu zasadnutia - Doplnenie bodu 4.1 do programu zastupiteľstva 

Za: 10 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 1 

starostka: „Za 10, proti 0, zdržalo sa 1, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.  

Upravený program rokovania: 

1. Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

2. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice – Juh                            a 

s majetkom zvereným do  správy Mestskej časti Košice - Juh  

3. Návrh na prenájom nebytových priestorov v budove Spoločensko-relaxačného centra, 

Milosrdenstva 4, Košice pre občianske združenie Macocha o.z. z  dôvodu hodného 

osobitného zreteľa 

4. Návrh na odvolanie a zvolenie člena Miestnej rady Mestskej časti  Košice-Juh 

4.1 Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh v roku 2023 

5. Diskusia 

6. Záver 

K bodu č. 2: Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice – Juh                            

a s majetkom zvereným do  správy Mestskej časti Košice - Juh  

_____________________________________________________________________________ 

starostka: „Vážené poslankyne, vážení poslanci. Druhým bodom dnešného rokovania sú Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice-Juh a s majetkom zvereným do 

správy Mestskej časti Košice-Juh. Mestská časť Košice – Juh má pre hospodárenie a nakladanie s  

majetkom Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice – Juh a s majetkom 

zvereným do správy Mestskej časti Košice – Juh, ktoré boli schválené uznesením Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Juh č. 101/2013 zo dňa 25.06.2013 s účinnosťou 01.07.2013 

v znení Dodatku č. 1 schváleného uznesením č. 152/2021 zo dňa 22.06.2021. Dňa 30.03.2023 bol 

schválený zákon č. 137/2023 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon Slovenskej národnej rady č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Uvedený zákon nadobúda účinnosť 

01.11.2023. V dôvodovej správe sú uvedené najdôležitejšie zmeny, ktoré táto novela so sebou 

priniesla. Keďže schvaľovanie týchto zásad patrí do právomocí miestneho zastupiteľstva, 
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predkladáme Vám na schválenie nové zásady hospodárenia a nakladania s majetkom, ktoré 

nadobudnú účinnosť od 1. 11. 2023 s tým, že doterajšie zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom sa rušia k 31. 10. 2023. Nech sa páči, ku tomuto bodu otváram rozpravu. Ďakujem 

pekne, uzatváram rozpravu a prosím prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov po a) ruší Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice-Juh a s 

majetkom zvereným do správy Mestskej časti Košice-Juh schválené Miestnym zastupiteľstvom 

Mestskej časti Košice-Juh uznesením číslo 101/2013 zo dňa 25. 6. 2013 v znení dodatku číslo 1 

schváleným Miestnym zastupiteľstvom Mestskej časti Košice-Juh uznesením číslo 152/2021 zo 

dňa 22. 6. 2021 ku dňu 31. 10. 2023, po b) schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania s 

majetkom Mestskej časti Košice-Juh a s majetkom zvereným do správy Mestskej časti Košice-Juh 

s účinnosťou od 1. 11. 2023."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči hlasujte." 

Číslo hlasovania: 4 

Číslo bodu: 2.  

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice Juh a s majetkom 

zvereným do správy Mestskej časti Košice - Juh 

Za: 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: „Za 12, proti 0, zdržal sa nula, konštatujem tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 3: Návrh na prenájom nebytových priestorov v budove Spoločensko-relaxačného 

centra, Milosrdenstva 4, Košice pre občianske združenie Macocha o.z. z  dôvodu hodného 

osobitného zreteľa 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Ďalším bodom v poradí je bod číslo 3 a je to Návrh na prenájom nebytových priestorov 

v Spoločensko-relaxačnom centre na Milosrdenstva 4 Košice pre Občianske združenie Macocha, 

Občianske združenie z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Občianske združenie Macocha o.z., 

požiadalo MČ KE – Juh o prenájom nebytových priestorov o celkovej ploche 69,04 m2 na 1. 

poschodí budovy SRC (miestnosť č. 2.16 o výmere 30,19 m2 a č. 2.20 o výmere 38,85 m2) za 

účelom vykonávania činnosti, ktorej cieľom je podpora rodičov, prevažne mamičiek po pôrode v 

šestonedelí, aktivity pre deti vo veku do troch rokov, na dobu neurčitú. Predmetné nebytové 

priestory navrhujeme prenajať vo výške 345,20 €/mesiac (69,04 m2 x 5,00 €/m2/mesiac) + nájomné 

za poskytnutie sociálneho zázemia (WC M+Ž) vo výške 20,00 €/mesiac na dobu neurčitú. Tento 

prípad navrhujeme posúdiť ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Zámer prenajať majetok z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa bol zverejnený na úradnej tabuli a internetovej stránke MČ KE – Juh, 

dňa 13.09.2023. Finančná komisia MČ Košice – Juh dňa 11. 10. 2023 prerokovala tento návrh na 

prenájom nebytových priestorov pre občianske združenie Macocha o.z. a odporučila ho schváliť 

na najbližšom rokovaní MZ MČ Košice – Juh. Rovnako aj Komisia kultúry, športu, mládeže a 
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propagácie samosprávy na svojom rokovaní dňa 24.10.2023 prerokovala tento návrh a odporučila 

ho schváliť na najbližšom rokovaní MZ MČ Košice – Juh. Toto občianske združenie je to druhé  

občianske združenie, ktoré na predchádzajúcom zastupiteľstve, keď sme schvaľovali občianske 

združenie Usmej sa na mňa tak podalo e-mailom žiadosť o to, že by mali záujem byť v našich 

priestoroch. Takže, ja by som podporila tento návrh a bola by som rada, keby naše spoločensko 

relaxačné centrum malo aj takýchto nájomníkov v mladšej vekovej kategórie. Nech sa páči, 

otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu. Pokiaľ sa nikto nehlási. Nech sa páči pán poslanec.“ 

p. Blanár, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo pani starostka. Je nám z daného materiálu jasné o 

aké priestory sa jedná a je to tam popísané všetko, takže ja môžem za seba povedať, že naozaj 

ako kvitujeme, že takéto občianske združenie prejavilo záujem. Jediná otázočka z mojej strany - 

jeden z tých priestorov je v súčasnosti využívaný ako knižnica. V danej dôvodovej správe nie je 

podpísané, ani vy ste nepovedali, že kde knižnicu presťahujeme alebo ju zrušíme  definitívne. 

Viem, že ste to mali na komisii, viem, že to bolo riešené, bol by som rád, keby to odznelo aj tuná 

z vašich úst prípadne, že knižnica končí alebo pokračuje v iných priestoroch. Ďakujem."  

starostka: "Knižnica pokračuje v iných priestoroch, pani magisterke Krausovej sa podarilo nájsť 

priestory v internetovej miestnosti v spoločensko relaxačnom centre, kde bude táto knižnica 

pokračovať, takže nič sme nezlikvidovali, práveže naopak, rozvíjame to spoločensko relaxačné 

centrum. Pokiaľ sa do diskusie nikto nehlási, uzatváram rozpravu a poprosím návrhovú komisiu 

o prednesenie návrhu."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh schvaľuje prenájom 

nebytových priestorov o výmere 69,04 metra štvorcového v budove Spoločensko relaxačného 

centra, Milosrdenstva 4 Košice, súpisné číslo 462 na parc. č. 1237/6 katastrálne územie južné 

mesto zapísanej na LV číslo 13161 Okresným úradom Košice katastrálnym odborom za cenu 

365 EUR 20 centov za mesiac občianskemu združeniu macocha zo sídlom Záhradná 195/9 044 17 

Slanec na dobu neurčitú z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9 a ods. 9 písm. c) je zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov majetok bude prenajímaný za účelom 

vykonávania činnosti, ktorej cieľom je psychická podpora pre rodičov s malými bábätkami 

prevažne pre mamičky po pôrode v šestonedelí, ktorým nie je venovaná dostatočná pozornosť pri 

popôrodných depresiách, laktačné poradenstvo, poradenstvo ergonomického nosenia detí, 

montesori dieľničky, senzomotorické hry, masáže bábätiek, posedenia s detským psychológom, 

logopédom formou poradenstva a zvukové terapie."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči hlasujte."  

Číslo hlasovania: 5 

Číslo bodu: 3. 

Návrh na prenájom nebytových priestorov v budove Spoločensko-relaxačného centra, 

Milosrdenstva 4, Košice pre občianske združenie Macocha o.z. z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa 
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Za: 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: „Za 12, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“  

 

K bodu č. 4: Návrh na odvolanie a zvolenie člena Miestnej rady Mestskej časti  Košice-Juh 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Pristúpime k bodu číslo 4 a tým je návrh na odvolanie a zvolenie člena Miestnej rady 

Mestskej časti Košice-Juh. Na ustanovujúcom zasadnutí miestneho zastupiteľstva bol zvolený 

poslanec Viliam Knap spolu s ďalšími troma zvolenými poslancami za člena miestnej rady. 

Zároveň som uvedeného poslanca vymenovala aj do funkcie zástupcu starostky. Dňa 26. 9. 2023 

som odvolala pána poslanca Viliama Knapa z funkcie zástupcu starostky. Z uvedeného dôvodu 

predkladám dnes návrh miestnemu zastupiteľstvu aj z toho dôvodu, že pán poslanec Viliam Knap 

predložil tento návrh, že nemá  záujem pokračovať v miestnej rade predkladám tento návrh 

miestnemu zastupiteľstvu na odvolanie člena miestnej rady poslanci pána Viliama Knapa a 

dávam návrh na zvolenie člena miestnej rady pani poslankyňu Ing. Janu Lévyovú. Nech sa páči, 

otváram rozpravu k danému materiálu. Nech sa páči pán poslanec Knap.“  

p. Knap, poslanec MZ: Ďakujem pekne, ja len to opravím, nebolo tam  napísané, že nemám 

záujem, len že sa vzdávam funkcie."  

starostka: "Ďakujem pekne, nech sa páči pán poslanec Blanár." 

 p. Blanár, poslanec MZ: "Nerád predlžujem túto tému, rád by som bol, aby sme to odsúhlasili  

za 5 sekúnd, ale keď niekto nevie, v akej rade pôsobí a nevie akým spôsobom z toho vystúpiť, tak 

asi budeme to musieť dať do nejakého súladu, aby to bolo právne čisté. To, čo tu odznelo, tak by 

som poprosil pána právnika Zimmermanna, ktorý pripravil materiál o stanovisko v akej sme 

momentálne situácii. My nemáme na Mestskej časti Košice-Juh Radu starostky, takže chcel by 

som poprosiť pána právnika, aby k tomu povedal, že či toto vzdanie, ktoré dnes prišlo na mestskú 

časť je právne čisté alebo nie a následne sa budeme musieť zariadiť. Ďakujem.“   

p. Zimmermann, ved. OOPaM: "Vážené dámy, Vážení páni, dobrý deň Vám prajem. Tak ako 

už odznelo, bolo doručené Mestskej časti Košice-Juh oznámenie o vzdaní sa členstva v rade 

starostu pána poslanca doc. Knapa. Vzhľadom na to, že tomu, že nie celkom to pomenovanie 

orgánu, v ktorom sa vzdáva členstva nie je celkom určité, ja by som z dôvodu opatrnosti a z 

dôvodu právnej čistoty úkonov, ktoré sa vlastne robia odporúčal pokračovať v tom programe, 

ktorý bol schválený bez akýchkoľvek zmien, čiže vlastne vykonať hlasovanie o bode odvolanie 

člena rady. Ďakujem pekne."  

starostka: "Ďakujem pekne pán doktor, nech sa páči pán poslanec Knap."  

p. Knap, poslanec MZ: " Dobre, urobím vyhlásenie, lebo poslanec to môže urobiť aj ústne. Došlo 

ku drobnej chybe, takže týmto sa vzdávam členstva v miestnej rade a tým pádom by to malo byť 

právne v poriadku."  
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starostka: "Ďakujem veľmi pekne pán poslanec, nasleduje pán poslanec Blanár."  

p. Blanár, poslanec MZ: "Takže na základe toho, čo odznelo ja tým pádom dávam pozmeňujúci 

návrh, že v bode a kde je v pôvodnom materiály uvedené odvolávať člena miestnej rady bod a 

vymeníme za bod  miestne zastupiteľstvo berie na vedomie vzdanie sa člena miestnej rady a po 

b ostane v pôvodnom stave. Nemá zmysel odvolávať nikoho, ktorý sa tuná verejne vzdal, takže 

takýto pozmeňujúci návrh dávam. Po a) berieme na vedomie vzdanie sa člena miestnej rady pána 

Knapa."  

starostka: "Ďakujem pán poslanec, takže dávame hlasovať o pozmeňujúcom návrhu. Nech sa 

páči predseda návrhovej komisie."  

p. Sušila, predseda návrhovej komisie: "Takže prednesieme už upravený návrh uznesenia, kde 

zmeníme časť a) Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh v súlade s platnými právnymi 

predpismi po a berie na vedomie vzdanie sa člena miestnej rady poslanca docenta doktora Viliama 

Knapa, PhD, MHA, MPH,  a po b) volí za člena miestnej rady poslankyňu Ing. Janu Lévyovú. 

Toto uznesenie nadobúda platnosť dňom 25. októbra 2023 a účinnosť dňom 1. 11. 2023. "  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte."   

Číslo hlasovania: 6 

Číslo bodu: 4. 

Návrh na odvolanie a zvolenie člena Miestnej rady Mestskej časti Košice-Juh – s 

pozmeňujúcou úpravou bodu  

Za: 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: "Za 12, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.  

 

K bodu č. 4.1: Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice Juh v roku 

2023 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Vážené poslankyne, vážení poslanci, otvárame bod číslo 4.1 a to je Návrh na úpravu 

Programového rozpočtu Mestskej časti Košice Juh v roku 2023. Tento návrh je poslanecký návrh, 

poprosím pani poslankyňu Soňu Ivančovú, aby sa vyjadrila ku svojmu predloženému návrhu."  

p. Ivančová, poslankyňa MZ: "Tak ako som už avizovala, tak je to poslanecký návrh, ale z dielne 

sociálnej komisie. My sme sa na našom stretnutí poslednom, ktoré bolo 19. 10. teraz vlastne 

rozprávali, aké potreby má sociálne a vlastne oblasť u nás a z takého nášho spontánneho rozhovoru 

vyplynulo, aj po dohovore s pani vedúcou ZOS-ky aj s pani vedúcou našej sociálnej komisie, 

vyplynulo, že potrebujeme zakúpiť o poloprofesionálnu alebo profesionálnu, uvidíme podľa toho, 

že aká sa nájde  a aká bude ponuka na trhu a tak, práčku. Preto by som veľmi chcela poprosiť 

poslancov nášho klubu aj 2. klubu, aby nám pomohli vlastne obstarať túto veľmi dôležitú vec. 
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Uvedomujem si, že iné výdavky máme na mestskej časti a sú tiež potrebné, ale táto je taká, ktorá 

podľa názoru aj sociálnej oblasti referátu neznesenie vlastne odklad, čiže neviem, idem už rovno 

prečítať ten návrh uznesenia a môžeme potom poprípade debatovať, kto bude mať nejaké otázky, 

takže navrhujem uznesenie, aby znelo takto: Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh v 

súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, s § 14 ods. 3 písm. d) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov a v súlade s ustanoveniami zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov schvaľuje 

úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2023 a to navýšenie 

kapitálových výdavkov na zakúpenie profesionálnej práčky pre ZOS vo výške 5 tis. eur v rámci 

programu 10 Sociálne zabezpečenie, podprogram 10.2 Zariadenie opatrovateľskej služby a 

navýšenie príjmových finančných operácií na položke 454 Prevod z rezervného fondu vo výške 5 

tis. eur."  

starostka: "Ďakujem pekne, otváram diskusiu k tomuto bodu alebo ešte by som poprosila pána 

Ing. Zahoranského, aby nám prišiel vysvetliť situáciu za akého dôvodu to predkladá pani 

poslankyňa teraz a nie až do budúceho roku, ak jej daná situácia ? Prečo práve teraz ?“ 

p. Zahoranský, vedúci OEaM: "Ďakujem za slovo. Vážení poslanci, tak ako pani poslankyňa a 

zároveň predsedníčka sociálnej komisie povedala, táto požiadavka vznikla spontánne z diskusie v 

rámci sociálnej komisie, kde ja, ako vedúci oddelenia som hovoril, že pokiaľ teda je vôľa a ochota 

túto práčku pre zariadenie opatrovateľskej služby zaobstarať, tak som upozornil, že pokiaľ by sme 

to riešili až na decembrovom zastupiteľstve 19. 12. tak viac menej by sme to nestihli už v tomto 

roku zaobstarať, pretože dodacie doby sú tam určité a vlastne sviatky a všetky tie veci. A zároveň 

vieme, že pre budúci rok, čo sa týka rozpočtu na rok 2024 s veľkou pravdepodobnosťou mesto 

pôjde do rozpočtového provizória a tým pádom aj my ako mestská časť, keďže sme výrazne 

závislý od mesta Košice, od ich dotácií, či sa týka podielových daní, čo sa týka účelových 

transferov pre opatrovateľskú službu, zariadenie opatrovateľskej služby a ďalšie naše strediská, 

nebudeme schopní tým pádom ani my vyskladať rozpočet a tým pádom, keby vznikla požiadavka 

na začiatku roka, tak by sme tým, že budeme v rozpočtovom provizóriu nemohli túto práčku 

obstarať.  Preto pri tejto debate bolo dohodnuté, že pokiaľ sa to prerokuje v poslaneckých kluboch 

a budú s tým súhlasiť, tak tento materiál sa predloží, aj sa tak vlastne stalo, takže to len na 

dovysvetlenie z mojej strany, že prečo tak troška narýchlo, ďakujem."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, tu by som chcela podotknúť, že prognózy, čo sa týkajú 

rozpočtu na budúci rok a na najbližšie 2 roky aj z mesta Košice nie sú najlepšie. Takže budeme 

mať čo robiť, aby sme zostavili ten rozpočet, keď sa nám vôbec podarí v roku 2024 zostaviť 

rozpočet. Nech sa páči, otváram diskusiu k tomuto bodu. Pokiaľ sa do diskusie nikto nehlási, 

nech sa páči pán poslanec Knap.“  

p. Knap, poslanec MZ: "Ja by som mal k tomu bodu 3 otázky, prečo mi prišiel materiál dnes o 

13-tej ? Je to tri hodiny pred rokovaním a odkiaľ je tá suma 5.000 EUR, či sú tam aj iné položky 

alebo je to len cena práčky pre tomto bode a či materiál prešiel všetkými komisiami?“  
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starostka: "Pani poslankyňa, buďte taká dobrá. Aký bol sled tých udalostí a ako sme sa dohodli. 

Tak na prvú otázku je odpoveď taká,  že my sme mali vlastne komisiu minulý týždeň a tam to 

vlastne vyplynulo z tej našej diskusie, že čo by nám vlastne trebalo. Poslanecký klub sme mali 

teraz v pondelok, materiál nebol ešte pripravený, lebo sme čakali a čakali vlastne aj na referáte, 

kým poslanecký klub to vlastne preberie, aj zvyšný klub poslanecký a až vtedy, keď sme vedeli že 

by to mohlo prejsť alebo neprejsť, uvidíme ešte podľa hlasovania, tak mohli na referáte 

pripravovať ten materiál v tej konečnej podobe. Preto sa ospravedlňujeme veľmi, že to bolo tak 

narýchlo, ja si to uvedomujem. Pretože dnes máme to zastupiteľstvo, tak práve preto sme to 

potrebovali predložiť dnes ako z toho dôvodu, ako p. Zahoranský povedal, že v decembri by sme 

to už potom nestíhali, takže bolo to takto narýchlo. Všetci poslanci to dostali až teraz, vlastne dnes, 

takže iná, iná cesta ani nebola, ani spôsob a 2. otázka bola, že prečo taká suma? My sme sa na 

referáte radili, aj že akú práčku by trebalo zaobstarať. Pôvodná suma, ktorá sa dokonca vravela, 

že by mala byť bola až 6.000 EUR, ale nakoniec vyplynulo aj z prieskumu trhu, aj z nejakých 

okolností ohľadom toho, že sme sa spýtali aj na iných mestských častiach, aké práčky majú vo 

svojich zariadeniach. Vyplynulo, že by kľudne stačilo aj takáto nižšia vlastne suma,  s ktorou som 

sa stotožnila aj ja. Na referáte vraveli, že by to bolo vlastne postačujúce. Tá suma bola aj kvôli 

tomu, že sme si pôvodne mysleli, že tá práčka bude vyžadovať nejaké iné elektrozariadenie, 

inštaláciu, nejakú zmenu inštalácie zariadení. Nakoniec uvidíme, či sa podarí nájsť práčku,  ktorej 

bude postačovať toto elektrozariadenie, ktoré tam je. V každom prípade ja sa domnievam, že by 

bolo dobré dať takúto sumu 5000, aby sme vedeli hľadať práčku, ktorá bude zodpovedať určitej 

sume a zvyšok sa poprípade ušetrí alebo uvidíme, ako sa to stalo teraz, že sa podarilo ušetriť nejaké 

peniaze pri nejakých verejných obstarávaniach iných, takže to bola tá genéza tej sumy. Posledná 

otázka bola komisie. Áno viem, presne z toho dôvodu  žiaľ to bolo, že to neprešlo tými komisiami. 

Je to napísané v tom materiáli, že sa ospravedlňujeme, že to neprešlo inými komisiami. Bolo to v 

našej komisii, lebo naša bola dajme tomu, že skoro posledná, ďalšia bola komisia kultúry, že ? A 

ostatné boli skôr, takže to je moja odpoveď. Keby boli nejaké otázky, ostanem tu stáť, alebo?  Už 

môžem ísť?"  

starostka: "Čo sa týka kapitálových výdavkov na túto opatrovateľskú službu tam bolo jedine 

kúpené tento rok polohovateľné kreslo, takže už aj z toho dôvodu ja nič proti tej práčky nemám, 

práveže podporujem, aby boli podporené aj iné strediská."   

p. Ivančová, poslankyňa MZ: "Ďakujem pekne, ja sa teším tej podpore,  lebo ešte v ten deň mi 

volala pani starostka, sme to spolu riešili, takže sa tentokrát ukázala taká dobrá spolupráca 

ohľadom tejto záležitosti a som rada, že zariadenie bude mať okrem toho kresla možno je tú 

prášku. Uvidíme o pár minút. Ďakujem pekne."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči pán poslanec Sušila."  

p. Sušila, poslanec MZ: "Ja najprv k tej sume s nejakou rezervou podobne ako keď sme 

obstarávali auto dali sme tam nakoniec  50 000 a vysúťažilo sa za 39 plus mínus, čiže je to s 

nejakou vatou, nikto nehovorí, že to kúpime za 4.990 EUR. Nech je tam radšej vata, aby ako  ísť 

hranične s nejakou sumou a kvôli päťdesiatim eurám a potom opakovať a mám prosbu po tom, 
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keď budeme zostavovať budúci rok, budú nejaké požiadavky, keby nám zamestnanci alebo z 

referátov do komisií alebo do klubov dali skôr tieto požiadavky, pretože navonok sa to niekedy 

môže zdať ako trošku taký časový tlak, že rýchlo rýchlo. Plne si uvedomujeme, o čo ide teraz, že 

tie práčky dožívajú a hrozí, že pol roka nebudeme vedieť kúpiť 1. polrok, čiže áno, chápeme to, 

ale aby sa nestávalo pravidlom, že budeme mať týždeň, dva týždne pred zastupiteľstvom tlak na 

nejaké vkladanie, takže ja len za mňa toľko.“ 

starostka: "Nech sa páči p. inžinier, alebo dám slovo pánovi poslancovi, tak poďte pán inžinier 

Zahoranský."  

p. Zahoranský: "Aj včera na   komisii sme sa bavili o tom, že akú práčku vlastne obstarať a je 

potrebné obstarať. V podstate tieto profesionálne alebo poloprofesionálne, lebo to nie sú 

veľkokapacitné práčky, tak sú buď na 220 alebo na 380. My sme si dneska boli spolu s našim 

technikom pozrieť. My tam máme prívod na 380, máme tam aj samostatný merač na 380, aj ističe, 

čiže vieme aj takúto práčku zaobstarať, ale dnes sme si to pozerali ešte ďalšie ponuky, pretože 

požiadavka od kolegov zo zariadenia opatrovateľskej služby je, aby sme kúpili práčku s kapacitou 

plnenia 15 kg, lebo tieto práčky, ktoré tam máme, majú 10 a potrebujú aj viacej, takže našli sme 

práčku profesionálnu práčku Titan max 15 kg  v cene s DPH 4740, čiže do tých 5.000 EUR sa 

vieme zmestiť. Samozrejme, pokiaľ sú aj lacnejšie práčky, ale tam si treba uvedomiť, že keby 

sme obstarali pračku do 10 kilogramov, tak musíme prať častejšie, lebo jednoducho, tá kapacita 

toho prádla nás nepustí. Čiže, je otázne potom z hľadiska tých prevádzkových nákladov spotreba 

vody, spotreba energie a ďalšie veci, že čo sa nám oplatí viac. Vieme kúpiť práčky aj lacnejšie, 

aj Mestská časť Západ obstarala práčku 10 kilogramovú na pranie prádla za cenu 3.630 EUR, 

takže je to na zváženie, ale požiadavka z nášho zariadenia je do 15 kg. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči nasleduje pán poslanec Blanár.  

p. Blanár, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo pani starostka. Tak ja by som len v podstate zhrnul 

tie informácie. Áno dostali sme tento materiál na poslednú chvíľu alebo informáciu o tom, že 

takáto požiadavka tu bude sme dostali pár dní naspäť, čiže z nášho pohľadu áno, akceptujeme, 

berieme aj tieto argumenty, ktoré tu boli povedané, že s veľkou pravdepodobnosťou ideme do 

rozpočtového provizória a v tom už naozaj nie je sranda. Ak jednoducho by sa mali takýto 

nečakaný výdavok niekedy v januári.    Takže z toho dôvodu sme povedali áno, dá sa to riešiť, 

dáme súhlasné stanovisko, cez to všetko stále sú  dve cesty. Takže tu by som poprosil, ak aj v 

budúcnosti takáto otázka vyvstane, tak jednoducho treba to riešiť normálnou cestou, prehnať to 

cez komisie, dať to do normálneho, do pozvánky, do rokovania ako samostatný bod programu. 

Lebo toto nie je havarijný stav a my dnes chceme predísť havarijnému stavu a vieme, že budeme 

v provizóriu s veľkou pravdepodobnosťou. Takže áno, stále máme dnes možnosť tento bod 

neodsúhlasiť, prehnať to komisiami, vysvetliť si to, čo sme si už dneska na 99 % vysvetlili, urobiť 

mimoriadne zastupiteľstvo v novembri a prehnať to novembrovým zastupiteľstvom alebo iným 

zastupiteľstvom proste kvôli tomuto bodu, pretože je nám všetkým jasné, že v decembri plánované 

zastupiteľstvo už je neskoro na obstaranie tejto práčky. Takže áno, uznávam, je to na poslednú 

chvíľu, ale cez to všetko si myslím, že urobíme dobre, ak dnes tento bod schválime, pretože tých 
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5000 nechceme vyhodiť von oknom a jednoducho bude to niečo, čo bude slúžiť roky pre ZOS, 

jednoducho bude to investícia. Nie je to práčka za 300 ani za 500 €, takže predpokladám, že niečo, 

čo tu ostane ešte roky u nás.  Takže cez to všetko si myslím, že to nie sú vyhodené peniaze, takže 

za mňa osobne určite samozrejme tento materiál podporím. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem pekne pán poslanec. Vidím, že do diskusie sa už nikto nehlási, tak nech sa 

páči poprosím predsedu návrhovej komisie o prečítanie návrhu, prednesenie návrhu."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2023 a to 

navýšenie kapitálových výdavkov na zakúpenie profesionálnej práčky pre ZOS vo výške 5 tis. eur 

v rámci programu 10 Sociálne zabezpečenie, podprogram 10.2 Zariadenie opatrovateľskej služby 

a navýšenie príjmových finančných operácií na položke 454 Prevod z rezervného fondu vo výške 

5 tis. eur.“ 

starostka: "Ďakujem, nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 7 

Číslo bodu: 4.1 Návrh na úpravu programového rozpočtu Mestskej časti Košice Juh v roku 

2023 

Za: 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka: „Za 12, proti 0, zdržalo sa 0 konštatujem, že tento návrh prijatý bol."  

 

K bodu č. 5: Diskusia 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Vážené poslankyne, vážení poslanci, ďalším 5. bodom rokovania je Diskusia. Tu si 

zoberiem slovo a chcela by som Vás informovať - odkaz pre starostu by mal fungovať, by to malo 

byť vybavené. Pokiaľ náhodou nefunguje kontaktujte nás na oddelení výstavby a samozrejme 

budeme Vám nápomocní. Ďalšia informácia na predposlednom zastupiteľstve som bola poverená, 

aby som zorganizovala stretnutie s investormi z Turgenevovej ulice. Bolo zorganizované 

stretnutie s investorom Luia Pasteura, kde bola prerokovaná táto stavba, rezidencia Louis Pasteur 

a dostala som informácie, že najbližšie to budú riešiť až v januári 2024, kedy sa nám majú ozvať 

a budú vedieť, v akom stave majú vôbec papiere, že či stavebné povolenie, územné konanie, atď, 

takže dovtedy je to neaktuálne. Potom by som Vás chcela informovať, že minulý týždeň 18. 10. 

som mala stretnutie s generálnym dodávateľom aj s Vami poslancami. Jednalo sa o prestrešenie 

na Alejovej ulici. Otvorenie malo byť 12. 11. alebo bohužiaľ do toho termínu sa ani stíha, lebo 

ešte nie je dodaná plachta. Plachtu vyrába subdodávateľ v Trenčíne, je vo výrobe, v piatok sa 

máme ísť pozrieť to tú plachtu. Plachta je vyššej kvality značky Ferrari a samozrejme je prvoradá 

bezpečnosť tejto stavby, takže radšej o pár týždňov neskôr akoby sme sa unáhlili a z dôvodu zlého 

uchytenia, resp. zlého strihu, aby sa nestalo nejaké nešťastie sme to posunuli o trochu neskôr. 
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Pevne verím, že v decembri sa budeme korčuľovať normálne na prestrešenom klzisku. Dostali 

ste tak isto pripravené akcie a  podujatia, ktoré sa chystajú na najbližšie dni. To je z mojej strany 

všetko, nech sa páči, otváram rozpravu. Do bodu diskusia sa nikto nehlási ? Pán poslanec, nech 

sa páči, pán poslanec Hlinka."  

p. Hlinka, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo,  dobrý deň všetkým. Pred pár týždňami sme ako 

poslanci dostali mail, že máme zmenu na poste zástupcu starostky, tu by som sa chcel opýtať, že 

aký rozsah povinnosti a úloh bol uložený novému pánovi zástupcovi v písomnom poverení. 

Ďakujem pekne."  

starostka: "Nemám toto písomné poverenie pred sebou, ale dá sa povedať, že je skoro totožné 

ako bývalému pánovi zástupcovi. Potom, keď chcete nahliadnuť do spisu, do poverenia kľudne, 

nemám s tým problém. Nech sa páči pán poslanec Očkaják.“ 

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem pekne. Ja som Vás chcel informovať za komisiu výstavby 

nejaké informácie.  Mám tu pred sebou papiere od mestských lesov na Južnej triede 11 a vlastne 

takáto informácie o dobrej spolupráci mestskej časti s mestským podnikom 29. 5. prebehli 

rokovania -  žiadosť o prehodnotenie parkovania na uvedenej ulici pred mestskými lesmi v rámci 

preznačenia parkovacích plôch 10. 10.  už tu máme vlastne súhlasné stanovisko o projekte 

dopravného značenia z Krajského riaditeľstva Policajného zboru, takže bude tam vyznačených do 

budúcna asi 10 parkovacích miest a takto z toho budú mať vlastne profit občania. Pôjde to do 

komisie výstavby našej na odsúhlasenie, ja by som tam navrhoval, keďže si tam chcú dať značky 

rezervované pre mestské lesy počas pracovnej doby, aby mimo pracovnej doby to bolo prístupné 

pre občanov povedzme od 18 tej do 7. hodiny rannej. Tu je taká pozitívna informácia, ako dokáže 

fungovať, keď sa spoja sily medzi mestskou časťou a mestom a urobí sa pre občanov niečo. A 

ďalej by som informoval o jedálni Vojvodská, kde sa urobil prieskum  kanalizáciu čistenie a 

vlastne urobila sa taká objednávka - urobiť kamerový prieskum, video, kde to zateká, tak, ja osobne 

môžem pripraviť pre Klub Tím Juh na USB kľúči video z tohto a môžete to mať k nahliadnutiu. 

Verím, že do budúcna bude nejaká technická správa,  výsledok z tohto, z tejto práce a potom  

následne sa rozhodneme, čo ďalej s týmto.  Ešte by som Vás chcel poprosiť ako som písal mailom, 

organizovali by sa také stretnutia s poslancami každú stredu po dohode medzi 16.30 a 17.30  

stretnutia s poslancami. Môžeme tam prejednať rôzne veci ohľadne mestskej časti Košice-juh, 

takže asi toľko z mojej strany. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem pekne pán poslanec,  nech sa páči pán poslanec Knap."  

p. Knap, poslanec MZ: "Ďakujem pekne. Akurát pred chvíľou som sa vrátil z mesta zo zasadnutia 

správnej rady fondu zdravia. Ušetrili sa finančné prostriedky vo výške 9.900 EUR, a po porade 

všetkých členov tak Mestská časť juh sa môže uchádzať o polovicu tejto sumy, to znamená zhruba 

5.000 EUR si môžeme požiadať na projekt alebo aktivitu zdravia v exteriéry. Tak spolu ako sme 

sa bavili členovia správnej rady, čakáme ešte na stanovisko pani predsedníčky , pani 

viceprimátorky, tak na ľadovej ploche na ŠZA by mohli absolvovať voľné korčuľovanie základné 

školy z celých Košíc. Všetci pochopili, že tento areál má celomestskú pôsobnosť. Bližšie 
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informácie dostanem zajtra, p. Krausovej potom ich odovzdám, aby mohla pripraviť agendu a 

pripraviť spoluprácu s mestom Košice."  

starostka: "Ďakujem pekne pán poslanec, je to potešujúca informácia, budem rada, keď sa otvorí 

areál aj pre základné školy v takom rozsahu a budeme podporovaní aj týmto spôsobom z mesta 

Košice. Som otvorená tejto spolupráci, takže super, teším sa tomu. Do diskusie sa nikto nehlási, 

tak uzatváram a ďalším bodom je záver.“ 

K bodu č. 6: Záver 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Vážené poslankyne, vážení poslanci, program dnešného zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva sme vyčerpali. Ďakujem Vám za účasť na dnešnom zasadnutí a rokovanie končím.  

Najbližšie riadne zastupiteľstvo je naplánované 19.12.2023. Žiadam Vás, aby ste hlasovacie karty 

pred odchodom odovzdali nášmu informatikovi. Prajem vám pekný večer. Dovidenia.“ 

 

 

................................................... 

                   Ing. Anna Súkeníková,v.r. 

             starostka MČ Košice – Juh 

               

Overovatelia :  

Ing. Erich Blanár,v.r.       

poslanec MZ :               

      ........................................................... 

Overil dňa : ...10.11.2023...................... 

 

Mgr. Peter Múdry,v.r. 

poslanec MZ :      ........................................................... 
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